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Besvarelse af spørgsmål nr. 457 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg 
 
Hermed sendes besvarelse af spørgsmål nr. 457 (Alm. del), som 
Folketingets Retsudvalg har stillet til justitsministeren den 23. januar 2025. 
Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Dehnhardt Lorentzen (SF). 
 
 
 
Peter Hummelgaard 
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Maria Carlsson 
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Spørgsmål nr. 457 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg: 
 

”Vil ministeren oplyse, hvor meget der årligt kommer ind i 
provenu fra politiauktioner over stjålne cykler, herunder sende 
en oversigt for de seneste fem år og redegøre for, hvad 
provenuet anvendes til?” 

 
Svar: 
 
Justitsministeriet har til brug for besvarelsen af spørgsmålet indhentet en 
udtalelse fra Rigspolitiet, der har oplyst følgende: 
 

”Rigspolitiet kan oplyse, at indtægter fra salg af cykler ikke 
registreres særskilt i politiets regnskab. Rigspolitiet har derfor 
skønsmæssigt udsøgt regnskabstal på baggrund af 
politikredsenes beskrivelse i fritekstfelter i bogføringerne. Der 
må derfor forventes at være tilfælde, hvor beskrivelsen i 
regnskabsregistreringen vil være mere generel og ikke 
nødvendigvis nævne cykler, og hvor der stadig kan være en eller 
flere cykler omfattet af et salg via et auktionshus. 
 
Den umiddelbare skønsmæssige vurdering er dermed, at der er 
tilfaldet politiet indtægter fra salg af cykler på auktioner i 
størrelsesordenen fra en kvart til en halv million kr. årligt over 
de seneste fem år. 
 
Rigspolitiet kan oplyse, at indtægter fra politiets auktioner, 
herunder vedrørende salg af cykler, tilfalder statskassen.” 
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